
De afgelopen jaren hebben we vol ingezet op het herinrichten van Staphorst Noord. Een 

oude wijk die enorm is opgeknapt. Deze vernieuwing wordt binnenkort afgerond. Mooi dat 

in de lange termijnagenda een bedrag is opgenomen voor een straat in Zuid, wat het CDA 

betreft is dit een aanzet voor het verder opknappen van woonwijken. Na Noord verder gaan 

met van de oudste wijken in Zuid.  

 

Ook in het kader van het fraaier maken van onze gemeente is een groenrenovatieplan 

onderhoudsachterstanden weg te werken. Goed dat hier aandacht voor is en dat er voor 

2020 geld voor wordt geraamd. Ten tijde van de financiële crisis is het groenonderhoud naar 

een lager niveau gebracht. Daar was toen reden toe en ook gerechtvaardigd vanwege 

bezuinigingen destijds. Ondanks dat we ons groen iets minder onderhouden, kunnen we ons 

nog prima meten met andere gemeenten. Maar dat zegt ook iets over die andere 

gemeenten die wellicht wat minder waarde hechten aan goed onderhoud van openbaar 

groen dan onze inwoners. En we hebben pas ook gehoord dat wij het misschien wel te netjes 

willen in Staphorst. Maar als CDA vinden we dat het groenonderhoud wel weer terug mag 

naar een iets hoger niveau.  

 


